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Jos Ghaye kweekte grootste pompoen van
Europa
nieuws

Een pompoen van zomaar eventjes 615,8 kilogram. Met die kanjer won Jos Ghaye uit
Tongeren de twintigste pompoenenweging in Duisburg. Met de nieuwe recordpompoen
prijkt hij weer helemaal bovenaan de wereldwijde tabellen. "Ik gebruik alleen
zelfgemaakte compost van tuin- en groenteafval die een jaar oud is. Die stop ik in het
najaar in de grond en in de lente plant ik daar mijn pompoen op. Kunstmest komt er bij
mij niet aan te pas", zegt Ghaye.

4 OKTOBER 2008 – LAATST BIJGEWERKT OM 14 SEPTEMBER 2020 14:05

Een pompoen van zomaar eventjes 615,8 kilogram. Met die kanjer won Jos Ghaye uit Tongeren de
twintigste pompoenenweging in Duisburg. Met de nieuwe recordpompoen prijkt hij weer bovenaan
de wereldwijde tabellen. De pompoenenweging in Duisburg is tegelijk een Belgisch en een Europees
kampioenschap, maar is toch vooral een wedstrijd voor de Lage Landen.
"Er komen eigenlijk alleen deelnemers uit België en enkele uit Nederland. Wij nodigen andere
Europese pompoenverenigingen uit met brochures in zes talen, maar er komt jammer genoeg geen
respons. Zelf ga ik wel naar wedstrijden in het buitenland", zegt Marc Trappeniers uit Duisburg,
voorzitter van de Belgian Pumpkin Confederation. De zwaarste pompoen die ze dit jaar in Duisburg
op hun weegschaal legden, woog liefst 615,8 kilogram, een nieuw wereldrecord. Een veelvoud van
de eerste Duisburgse pompoenkampioen die destijds 49 kilogram haalde.
De winnaar was net als vorig jaar Jos Ghaye uit Tongeren. "Daarmee heb ik mijn record terug", zegt
Ghaye, wiens 588,4 kilogram van de vorige editie vorige week moest onderdoen voor een
Engelsman met 608 kilogram op de weegschaal. Kennelijk woedt de pompoenenkoorts ook aan de
overkant van het Kanaal, want Ghaye kreeg onlangs zelfs een journalist van de Britse krant The
Guardian over de vloer.
"De man wou weten hoe ik mijn pompoenen zo dik krijg. Wel, ik gebruik alleen zelfgemaakte
compost van tuin- en groenteafval die een jaar oud is. Die stop ik in het najaar in de grond en in de
lente plant ik daar mijn pompoen op. Kunstmest komt er bij mij niet aan te pas. Het zaad is
afkomstig van allerlei kruisingen. Ik stuur elk jaar naar 300 mensen over de hele wereld zaden en ik
krijg er ook van evenveel terug. Daaruit maak ik dan een selectie. Het is natuurlijk altijd een beetje



Webdesign by Who Owns The Zebra

© 2025 VILT vzw, all rights reserved |
Privacy policy
Copyright
Cookie Policy
Cookie instellingen aanpassen

geluk hebben ook. Zulke kolossen kunnen immers barsten onder hun gewicht en dan heb je niks",
besluit Jos Ghaye.(KS)
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